

## 大抽獎活動條款及細則

### 一般事項

1. 卓健醫療手機 App 大抽獎(「大抽獎活動」)由卓健醫療服務有限公司(「卓健醫療」)主辦。推廣期為 2021 年 8 月 1 日至 2021 年 8 月 31 日(香港時間 23 時 59 分止), 包括首尾兩天(「推廣期」)。透過參加大抽獎活動, 參加者將被視為已同意此等所有條款及細則。
2. 每位參加者必須符合以下所有要求, 方符合參與大抽獎活動資格(各為「合資格參加者」):
  - a) 下載卓健醫療手機應用程式並成功註冊成為卓健醫療會員;
  - b) 於推廣期內透過卓健醫療手機應用程式成功登入會員賬戶版面;
  - c) 填妥電子登記表格 <https://forms.office.com/r/NqntGHtNup>, 提供姓名(必須與香港身份證相同)、有效電郵地址及香港流動電話號碼;
  - d) 持有有效中華人民共和國香港特別行政區(「香港」)永久性居民身份證的香港永久居民或(ii)持有有效香港居民身份證的香港非永久居民; 及
  - e) 於 2021 年 8 月 1 日或之前已年滿 18 歲。
3. 每位合資格參加者只限參加本大抽獎活動 1 次。如登記大抽獎活動時所提供的資料(包括但不限於姓名、電郵、手機號碼)重覆使用、不真實、不正確、不完整或無效, 參加本抽獎活動的資格將會被取消。
4. 本抽獎將於 2021 年 9 月 8 日進行, 卓健醫療將於合資格參加者名單中以電腦隨機方式抽出得獎者。每位合資格參加者只限一次中獎機會。
5. 抽獎結果(包括得獎者姓名及手機號碼尾 3 位數字)將於 2021 年 9 月 17 日, 刊登於卓健醫療網站 [www.qhms.com/healthcation](http://www.qhms.com/healthcation), 及當天香港出版的星島日報及英文虎報內。
6. 得獎者將於 2021 年 9 月 27 日或以前, 透過登記時提供的電郵地址獲個別通知有關其領獎的詳情。得獎者須於電郵發出日期的 5 天內(「得獎限期」)按電郵中的指示確認抽獎結果。如卓健醫療於得獎限期屆滿前未能收到得獎者按指示確認抽獎結果, 卓健醫療保留將獎品轉送予下一名候補得獎者的權利(以卓健醫療的決定為準), 而不作另行通知。

7. 每位得獎者必須按照卓健醫療所提供的指示於指定日期或之前。於領取獎品時，每位得獎者必須向卓健醫療證明其已符合資格，包括提供得獎電郵通知及有效香港身份證正本。
8. 得獎者不得要求以其他禮品或現金代替其獎品。得獎者亦不得轉讓獎品。
9. 如得到參加者同意，其個人資料會用作日後直接促銷宣傳用途。在得獎者同意的情況下，卓健醫療將使用其個人資料作為本抽獎的郵遞、通訊及領獎之用。
10. 如獎品屬卓健醫療提供之服務或產品，有關服務或產品之條款及細則詳情請參閱卓健醫療網站 [www.qhms.com.hk](http://www.qhms.com.hk)。
11. 如獎品屬非卓健醫療提供之服務或產品或卓健醫療並非獎品之製造/供應商，卓健醫療不會對該獎品之質素及與使用該獎品有關之任何後果負責。在此情況下，該獎品之使用須受個別製造/供應商所訂定之所有條款及條件規限。卓健醫療毋須就該獎品的任何問題包括但不限於其品質與使用負上任何責任。
12. 卓健醫療保留於本抽獎結果刊登後再次核實得獎者身份之權利。
13. 如有任何爭議，卓健醫療將擁有最終決定權。
14. 若宣傳資料所載資料與此等條款及細則有任何歧義，概以此等條款及細則為準。
15. 除合資格參加者及卓健醫療外，概無人士根據《合約（第三者權利）條例》將擁有任何權利執行或享有此等條款及細則任何條文的相關利益。
16. 抽獎活動於香港舉行。此等條款及細則須受香港法例規管及按其詮釋，每位合資格參加者接受香港法院的專屬司法管轄權管轄。
17. 此等條款及細則的中英文版本如有任何歧義或不一致，概以英文版本為準。

## 個人資料收集及私隱政策聲明

1. 卓健醫療收集和持有的所有個人資料將僅用於與大抽獎活動所有相關的目的。請注意，參加者向卓健醫療提供的個人資料完全是自願的。儘管如此，如下參加者不向卓健醫療提供所要求的資料，有可能失去大抽獎活動的參加資格。

2. 參加者向卓健醫療披露個人資料時，應確保這些資料/數據完整準確。如果參加者希望更改其個人資料/數據，請透過以下途徑通知卓健醫療，以便卓健醫療能夠相應地更新有關記錄。

郵寄：

香港九龍

九龍灣宏光道 39 號

宏天廣場 3 樓

卓健醫療集團

保障資料主任

或電郵：

info@qhms.com

3. 於大抽獎活動中收集的資料（包括個人資料）可在未經相關參加者事先同意的情況下，披露及轉交給政府相關部門，惟此等披露及轉交僅供相關用途，並按必須知情基礎進行。有關資料將妥善保存及進行加密，並於大抽獎活動結束（即所有獎品之服務或產品兌換到期日）後 60 日內銷毀。

4. 參與者須參閱卓健醫療網站 [www.qhms.com.hk](http://www.qhms.com.hk) 的收集個人資料聲明及私隱政策聲明。

推廣生意的競賽牌照號碼: 54757

## Terms and conditions of the Lucky Draw

### General

1. Quality HealthCare Mobile App Lucky Draw (the "Lucky Draw") is organized by Quality HealthCare Medical Services Limited ("QHMS"). Promotion period covers the period from 1 August 2021 to 31 August 2021 (ends at 23:59 Hong Kong time), both dates are inclusive (the "Promotion Period"). By participating in the Lucky Draw, a participant (each a "Participant") is deemed to have agreed to all the terms and conditions hereof.
  
2. In order to be eligible to participate in the Lucky Draw, each participant (each an "Eligible Participant") must fulfil all the following requirements:
  - a) download Quality HealthCare Mobile App and successfully register as a QHMS member;
  - b) successfully login the member account page of the Quality HealthCare Mobile App within the Promotion Period;
  - c) register via the Lucky Draw website <https://forms.office.com/r/NqntGHtNup> using the registration e-form by providing full name (same as Hong Kong Identity Card), valid email address and Hong Kong phone number;
  - d) is either (i) a permanent resident of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China ("Hong Kong") holding a valid Hong Kong Permanent Identity Card or (ii) a non-permanent resident of Hong Kong holding a valid Hong Kong Identity Card; and
  - e) has, or shall have, attained the age of 18 on or before 1 August 2021.
  
3. Each Eligible Participant can only participate once in the Lucky Draw. If any provided information for the Lucky Draw (including but not limited to the full name, email address and mobile number) is/are repeated, untrue, incorrect, incomplete or invalid, participants will lose the eligibility for participating in this Lucky Draw.
  
4. The Lucky Draw will be conducted on 8 September 2021. Luck Draw winners (each a "Winner") will be drawn randomly by the computer system. Each Eligible Participant may only win one prize (the "Prize").
  
5. Results of the Lucky Draw (including Winners' name and the last 3 digits of Winners' mobile number) will be posted on QHMS' website at [www.qhms.com.hk/healthcation](http://www.qhms.com.hk/healthcation) and published in Sing Tao Daily and The Standard on 17 September 2021 in Hong Kong.

6. Notification about the details of Prize redemption will be given to each individual Winner via email given upon registration on or before 27 September 2021. Winners are required to follow the instructions in the email to confirm the Lucky Draw result within 5 days of the email issue date (the "Prize Deadline"). If any Winner fails to confirm the Lucky Draw result via the instructions in the email by the Prize Deadline, QHMS reserves the right to allocate the prize to the next reserved winner (as determined by QHMS) without further notice.

7. Each Winner is required to redeem the Prize on or before a specified day according to the instructions provided to him/her by QHMS. At the time of the Prize redemption, the Winner is required to prove his/her eligibility to QHMS, including presenting his/her email confirmation of Prize redemption and original of a valid Hong Kong Identity Card.

8. Winner is not allowed to ask for other gifts or cash to replace his / her Prize. Winner is also not allowed to transfer his / her Prize.

9. Subject to the prescribed consent from the Eligible Participant, his/her personal data will be used for direct marketing purposes. Subject to the prescribed consent from the Winner, QHMS will use his/her personal details for the purposes of postage, communication and prize redemption for the Lucky Draw.

10. For prizes which are services or products of QHMS, please visit QHMS' website at [www.qhms.com.hk](http://www.qhms.com.hk) for details of the terms and conditions of the relevant services and products.

11. For prizes which are not services or products of QHMS or where QHMS is not the manufacturer/supplier of the prizes, QHMS will not be liable for any issue regarding the quality and the use of such prizes. The use of such prizes is subject to the terms and conditions imposed thereon by the individual manufacturer/supplier. QHMS shall not be liable in any way whatsoever in relation to any matter arising and/or resulting from including but not limited to the quality and the use of such prizes.

12. QHMS reserves the right to verify the identity of Winners again after the publication of the results of the Lucky Draw.

13. In the event of any dispute, QHMS shall have the absolute right of final decision.

14. If there is any discrepancy between the information contained in the promotional materials and the terms and conditions, terms and conditions hereof shall prevail.

15. No person other than the Eligible Participants and QHMS will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of the terms and conditions hereof.

16. The Lucky Draw is held within Hong Kong. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the Laws of Hong Kong and each Eligible Participant submits to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

17. In the event of any discrepancy or inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

#### Personal Information Collection and Privacy Policy Statement

1. All personal information being collected and held by QHMS shall be used for all purposes relating solely to the Lucky Draw. Please note that it is entirely voluntary for the Participant to provide his/her personal data to QHMS. Nevertheless, if the Participant do not provide QHMS with the requested data, he/she may be ineligible to participate in the Lucky Draw.

2. In disclosing his/her personal information/data to QHMS, the Participant should ensure that such information/data are complete and accurate. Should the Participant wish to amend his/her personal information/data, he/she may notify QHMS of the relevant amendments forthwith in writing for records update via:

By post:

Data Protection Officer

Quality HealthCare Group

3/F Skyline Tower

39 Wang Kwong Road, Kowloon Bay

Kowloon, Hong Kong

Or, by email:

[info@qhms.com](mailto:info@qhms.com)

3. Information (including personal data) collected during the Lucky Draw may be disclosed and transferred to relevant government departments only for such purpose and on a need-to-know basis, without the relevant Participant's prior consent. Such information will be properly stored and encrypted, and will be destroyed 60 days after the end of the Lucky Draw (i.e. the expiry date for redemption of services or products of all Prizes).

4. Participants should read the "Personal Information Collection Statement" and "Privacy Policy Statement" as shown on [www.qhms.com.hk](http://www.qhms.com.hk) website.

Trade Promotion Competition Licence No.: 54757